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Magyar Vizsla Klub Egyesület 
Tisztségviselő választó közgyűlés - Jegyzőkönyv 

Időpont: 2023. 02. 04. 1000 
Helyszín: Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár, 2336 Dunavarsány, Petőfi tér 1. 
 

A közgyűlés megnyitása előtt a jelenléti íven szereplő személyesen megjelent, illetőleg 

meghatalmazás útján képviselt tagok szavazati jogának vizsgálata egyesével megtörtént. 

Megállapítást nyert, hogy a 224 fős, szavazati joggal rendelkező tagságból a Közgyűlésen 

(személyesen vagy meghatalmazottján keresztül) 191 fő jelent meg, ebből 35 pártóló tag (a 

mellékelt jelenléti ív szerint) szavazati joggal nem rendelkezik, a megjelent szavazóképes 

tagok száma 156 fő (92 meghatalmazással), így a közgyűlés határozatképes! 

Glavatity Gábor Elnök megnyitja a Közgyűlést, ismerteti tervezett napirendet (Meghívó 
szerint: 1. sz. melléklet) 
1. Tisztségviselők megválasztása: 

a. Szavazatszedő és Számláló Bizottság 
b. Levezető elnök, 
c. Jegyzőkönyv vezető, 
d. Jegyzőkönyv hitelesítők. 

2. Napirend jóváhagyása 
3. Jelölő Bizottság jelentése a Vezető Tisztségviselők személyére érkezett jelölésekről 
4. Vezető Tisztségviselő jelöltek bemutatkozása 
5. Végleges jelölt-lista megállapítása (Elnök, Vezetőségi Tag, Felügyelő Bizottság Elnök és 
Felügyelő Bizottság Tag) 
6. Szavazás a Vezető Tisztségviselők megválasztásáról 
7. Szavazatszedő és Számláló Bizottság jelentése a szavazás eredményéről, szavazás 
eredményének megállapítása 
8. Szavazás és határozathozatal az Klubtagsági díj emeléséről 2024. január 1-től kezdődően 
11.000,- Ft/év és MEOESZ tagkártya nélküli klubtagság 7.000,- Ft/év összegekre. 
9. Egyebek (ezen napirendi pont alatt érdemi határozat nem hozható) 
 

1. Jelenléti ív, jogosultságok ellenőrzése, Szavazatszedő és Számláló Bizottság, 
Levezető elnök, Jegyzőkönyv vezető, Jegyzőkönyv hitelesítők megválasztása 

Glavatity Gábor Elnök megnyitja a közgyűlést, megállapítja, hogy a jelenléti ív szerint 156 fő 
szavazati joggal rendelkező tag jelent meg (személyesen vagy meghatalmazott útján). 
Felszólal Pulicsán Péter: Elnök Úr ellenőrizte-e a befizetéseket, hogy a jelenlévők valóban 
rendelkeznek-e szavazati joggal. 
Glavatity Gábor IGEN-nel válaszol, emiatt húzódott el az érdemi munka megkezdése 1110-ig. 
Az átruházott szavazati jogról szóló érvényes meghatalmazások 2 db lezárt borítékba kerülnek 
(92 db), melyek lezárását Szabados Éva és Mármarosi Anna aláírásukkal hitelesítik. (2. sz. 
melléklet) 

- A tagság javaslatot tesz a 3 tagú Szavazatszedő és Számláló Bizottság összetételére: 
1. Füzesiné Szegvári Zsuzsa 
2. Mentes Andrea 
3. Dr. Dobó Nagy Zsolt 

A jelöltek a felkérést elfogadják! 
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1/2023. 02. 04. KGY Határozat: A tagság a javaslatot a 3 tagú Szavazatszedő és Számláló 
Bizottság összetételére egyhangú igennel elfogadja. 

- Mármarosi Anna javaslatot tesz arra, hogy a Közgyűlésről hangfelvétel készüljön. 

2/2023. 02. 04. KGY Határozat: A Közgyűlés a javaslatot egyhangú igennel elfogadja. 

A felvételt Mármarosi Anna és Baldoni Marco készíti el. (3. sz. melléklet) 

- Levezető elnöknek jelentkezik Glavatity Gábor, más jelentkező nincs. 

3/2023. 02. 04. KGY Határozat: A Közgyűlés a javaslatot egyhangú igennel elfogadja. 

- A tagság javaslatot tesz a jegyzőkönyvvezető személyére. Jegyzőkönyv vezetőnek 
javasolják Mármarosi Annát. A jelölt a feladatot vállalja. 

4/2023. 02. 04. KGY Határozat: A Közgyűlés a javaslatot egyhangú igennel elfogadja. 

- A tagság javaslatot tesz a két jegyzőkönyv hitelesítő személyére. Javasolják Gergelyné 
Zeitler Ágnest és Sándliné Kiss Erzsébetet. Jelöltek a feladatot vállalják. 

5/2023. 02. 04. KGY Határozat: A Közgyűlés a javaslatot egyhangú igennel elfogadja. 

1136 perckor egy fővel 157 főre emelkedik a szavazóképes létszám. 
2. Napirend ismertetése és elfogadása 

Glavatity Gábor ismerteti a meghirdetett napirendet. Glavatity Gábor határozati javaslatot 
terjeszt elő a napirend elfogadására. 
6/2023. 02. 04. KGY Határozat: A Közgyűlés a napirend javaslatot 156 Igen - 1 Nem 
szavazattal elfogadja. 
Glavatity Gábor tájékoztatja a közgyűlést, hogy az alapszabály szerint nyílt szavazással történik 
a vezető tisztségviselők megválasztása. 

3. Jelölő Bizottság jelentése a Vezető Tisztségviselők személyére érkezett 
jelölésekről 

A 10 ajánlással rendelkező jelöltek mindegyikéről a közgyűlés egyenként szavaz. (4. pont) 
4. Végleges jelölt-lista megállapítása (Elnök, Vezetőségi Tag, Felügyelő Bizottság 

Elnök és Felügyelő Bizottság Tag) 
Glavatity Gábor felkéri a jelölőbizottság három tagját: Maróti Bélát, Király Gergőt és Osadczuk 
Csabát, hogy tájékoztassák a Közgyűlést a hozzájuk érkezett jelölt listáról. Ismerteti a jelölés 
Alapszabály szerinti feltételeit: Jelölt  listára kerülhet az, aki a Magyar Vizsla Klub Egyesület 
rendes tagja, legalább három éves folyamatos tagsági viszonya van és legalább tíz rendes tag 
ajánlásával rendelkezik. 
Maróti Béla tájékoztatja a Közgyűlést, hogy hozzá a jelölő bizottság tagjaként az alábbi két 
jelölés érkezett az elnöki tisztségre: 
  - Glavatity Gábor 
  - Dr. Tóth Balázs 
A jelölést mindketten vállalják. 
Maróti Béla ismerteti a hozzá beérkezett elnökségi tag jelöltek listáját: 
  - Péter Attila   → nyilatkozik, hogy a jelölést vállalja 
  - Mármarosi Anna  → nyilatkozik, hogy a jelölést vállalja 
  - Csizmaziáné Varga Katalin → nyilatkozik, hogy a jelölést vállalja 
  - Szögi Lajos   → nyilatkozik, hogy a jelölést vállalja 
  - Marco Baldoni  → nyilatkozik, hogy a jelölést vállalja 
  - Füzesi Péter   → nyilatkozik, hogy a jelölést vállalja 
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Király Gergő ismerteti a hozzá beérkezett elnökségi tag jelöltek listáját: 
  - Gergelyné Zeitler Ágnes → nyilatkozik, hogy a jelölést vállalja 
  - Füzes Solymosi Enikő → nyilatkozik, hogy a jelölést vállalja 
  - Schipeck Sándor  → nyilatkozik, hogy a jelölést vállalja 
  - Király Gergő   → nyilatkozik, hogy a jelölést vállalja 
  - Czekes Lóránd  → nyilatkozik, hogy a jelölést vállalja 
 
Felügyelő Bizottság Elnöki címére egy jelölés érkezett: 

- Maróti Béla   → nyilatkozik, hogy a jelölést vállalja 
 
Felügyelő Bizottsági tagnak 2 jelölés érkezett Maróti Bélához: 
  - Osadczuk Csaba  → nyilatkozik, hogy a jelölést vállalja 
  - Gaál Gyöngyi   → távollétében írásban nyilatkozik, hogy a jelölést  

      vállalja (4. sz. melléklet) 
További 3 jelölés érkezett Király Gergőhöz Felügyelő Bizottságba: 

- Tánczos László  → nyilatkozik, hogy a jelölést vállalja 
- Pákozdi Sándor  → nyilatkozik, hogy a jelölést vállalja 
- Orbán László   → nyilatkozik, hogy a jelölést vállalja 

 
5. Vezető Tisztségviselő jelöltek bemutatkozása 

Elnök jelöltek bemutatkozása. 

Glavatity Gábor bemutatkozása: 

2013 óta tölti be a Magyar Vizsla Klub Egyesület elnöki tisztségét. Az elmúlt 5 év eredményeit 
foglalja össze. 2018 óta a klub a vezetése alatt megrendezett 27 tenyészszemlét, 27 
alapvizsgát, 22 vízi-mezei vizsgát, 9 ŐTV-t, 4 CACIT Vízi-mezei versenyt, 3 CACIT Mindenes 
versenyt, 2 Tenyészetek kupáját, 5 Speciális CAC kiállítást, valamint 5 Klubkiállítást. Ezen kívül 
2018-ban és 2022-ben megrendeztük a Magyar Vizsla Klubok Európa Kupáját, minden évben 
csapatot delegáltunk erre a nemzetközi versenyre és minden évben kimagasló eredményt ért 
el a válogatott csapatunk. 2019-ben az FCI elfogadta a Magyar Vizsla Klubok Európa Kupájának 
általunk készített szabályzatát, ami egy nagy eredmény, mert ezáltal megszűntek azok az 
anomáliák, amelyek néhányszor ezt a versenyt kísérték. Kiemelt feladatként kezeltük azt, hogy 
tenyésztő szervezetként a magyar vizsla tenyésztők munkáját támogassuk, pontosítottuk a 
standardot, készítettünk standard magyarázatot, tartottunk munkabírói továbbképzéseket, 
részt vettünk a Magyar Vizsla Világszövetség megalapításában, részt vettünk a Világszövetség 
által rendezett verseny bírálati szabályzatának a kidolgozásában, és rendeztünk versenyt 
illetve kiállítást is ennek keretében. 

2020 óta körülbelül 200 fő körül, illetve e felett van a klub tagsága, ez a szám a kezdeti időkben 
alig érte el a százat. Így a fajta népszerűségének emelkedésével párhuzamosan a Klub tagjainak 
a létszáma is növekedett. Az elmúlt 5 év során körülbelül 5200 magyar vizsla kiskutyát 
törzskönyveztek, ebből 5000 darabot a mi klubunk törzskönyvezett, a maradékot az Országos 
Vizsla Klub kezelte. Eszerint a rövidszőrű magyar vizsla állomány 94%-át a mi klubunk kezeli, 
rajtunk keresztül kerül törzskönyvezésre. 

A népszerűsítés eszközei voltak azok a Vizslás napok, amelyeket most már hagyományosan 
több tájegységben is megrendezünk, pl Nyíregyháza, Zala megye. 
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Új kezdeményezés volt a Veteránok Ünnepe elnevezésű veterán verseny, ami 2020-ban 
Gergelyné Zeitler Ágnes ötlete alapján került először megrendezésre és immár másodjára is 
népszerű és sikeres rendezvény lett belőle. A nagy vízi-mezei versenyeink, mint például a 
Kolossy Gábor emlékverseny és a Dr. Radó András CACIT Hortobágy kupa továbbra is sikeresen 
megrendezésre kerültek, népszerű versenyek. 128 tenyészet tartozik a klubhoz, ezért 
megállapítható hogy a rövidszőrű magyar vizsla populáció magyarországi állományának a 
jelentős részét  a mi klubunk kezeli, ez a klub szolgáltat ezen tenyésztők felé. 

A klub gazdálkodása mindig rentábilis, állandóan pozitív mérleggel zárjuk az éveket, most a 
december 31-i főkönyvi kivonat alapján a 2022-es év eredménye 1.351.545 Ft, pénztár: 
765.765 Ft,  830 Euro Európa kupa nevezésből. 

Együttműködésünk a szövetséggel a MEOESZ-szel,  és általában a többi tenyésztőszervezettel 
harmonikus, a klub megítélése általánosságban elmondható hogy pozitív, nem érkeznek olyan 
visszajelzések semmilyen irányból, hogy a Klub működésével kapcsolatban bármiféle zavar 
vagy probléma merülne fel. Örvendetes, hogy az SZJA befizetésekből évekre visszamenőleg 
rendszeresen 500.000 Ft-nál nagyobb összeg folyik be a klubhoz, ez is erősíti azt az állítást, 
miszerint az egyesület társadalmi támogatottsága stabil. 

A NÉBIH-nek a tenyésztés szervezési feladatok támogatása 2021-ben indult, ekkor 121 db, 
2022-ben pedig 108 db törzskönyvet a NÉBIH támogatott.  

Gergelyné Zeiler Ágnes vezetésével a génmegőrzési programban is kiváló eredményt ért el a 
Klub. 

Igyekeztünk civil pályázatokat is elnyerni, külön köszönet Dunavarsány önkormányzatának, 
akik immár három alkalommal támogatták az egyesületet, mind rendezvényszervezési, mind 
működési költségekhez való hozzájárulással. Ezeknek a pályázatoknak az elszámolása mindig 
rendben megtörtént. 

Külön köszönet a szponzorainknak, akik rendszeresen támogatták a rendezvényeinket. A 
kiállításainkat, a versenyeinket, valamint Varga János közreműködésével az Európa Kupát több 
cég is támogatja.  

Az elmúlt időszakban igyekeztünk megfelelni a modern kor elvárásainak is, lehetőség van most 
már online nevezni a kiállításokra, illetve bankkártyás fizetésre is lehetőség van a weboldalon 
keresztül. A weboldalunk is naprakész korszerű, köszönet érte Mida Gábornak, és a versenyek 
vizsgák adminisztrációs feladatait is most már számítógép segítségével tudjuk felgyorsítani. 

Véleménye szerint a Klub az elmúlt 10 évben, illetve a szóban forgó 5 évben sikeresen 
fejlődött, mind a civil társadalom felé, mind pedig a hatóságok felé az elvárásoknak 
megfelelően működött. Integrálódtunk a nagy kutyás szervezetekbe, mint az FCI, a MEOESZ, 
a többi fajtaklubbal is jó az együttműködés, a fontosabb munkákban illetve amiben felkérnek 
minket mindig közreműködünk. Nyitottak vagyunk a világ felé, tehát ha valaki az egyesületnek 
tagja kíván lenni, akkor eddig még nem volt olyan precedens, hogy bárkit elutasítunk volna. 
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Dr. Tóth Balázs bemutatkozása: 

45 éves budapesti ügyvéd, tíz évvel ezelőtt kezdett el magyar vizslával foglalkozni, tehát 
nagyon fiatal még ezen a pályán, mégis miért szeretne ETSZ elnök lenni? Ez a hobbi 
tevékenység a civil életének nagy részét kitöltötte az elmúlt 10 évben. Eleinte egy kutyával, 
most már kettővel rendszeresen részt vesz kiállításokon és teljesítmény versenyeken. Az 
idősebbik kutya több kiállítási eredménnyel is rendelkezik, interchampion, valamint 2018-ban 
a Magyar Vizsla Klubok Európa Kupájának egyéni győztese címet sikerült megszereznie. A 
másik kutya az még fiatal, de már ő is elindult az úton. 10 éve teljes hobbikutyásként kezdte 
el ezt a vizslás szenvedélyt, de mostanra már teljesítménybíróvá sikerült válnia. Tenyésztői 
ambíciói nincsenek, tehát nem ezen ambíciók vezették akkor, amikor ő ezt a tisztséget 
megpályázta. Az elmúlt 10 évben az egyesület életében is aktívan részt vett, a Field Trial 
Európa Kupa szabályzat egyeztetéseiben, illetve az ezzel kapcsolatos kapcsolattartásban is 
közreműködött. Aktívan közreműködött a Magyar Vizslák Világszövetségének 
megalakításában és delegáltként részt vett az alapításban, a szabályzat kialakításában, a 
működési elvek kialakításában, itt a koordináció volt a feladata. A klub pályázatainak 
megírásában is közreműködött, de sajnos ezek támogatást később nem nyertek. Területes 
vadásztársaság tagja lett az elmúlt 10 évben, ahol szintén vezető tisztségviselő. Elmondhatja 
magáról hogy az elmúlt 10 évben beletanult sok mindenbe. Megkérdőjelezhetetlen hogy a 
Klub a program szervezésben a kötelezettségeinek eleget tesz, ezek a rendezvények sikeresek, 
a törzskönyvezéssel  kapcsolatos adminisztratív kötelezettségeinek a Klub szintén eleget tesz, 
mégis elég sok problémát látott az elmúlt pár év alatt, amelyek sürgős orvoslására van szükség. 

Az egyesület alapszabálya 2018-as, az elmúlt 5 év alatt nem sikerült korszerűsíteni. Az Európa 
kupa szabályzattal kapcsolatban pontatlanságok vannak, ezt a tavalyi évi Európa Kupán segéd 
bíróként volt alkalma szemügyre venni. Ezért ez a szabályzat módosításra szorul. Mivel jól 
beszél angolul, ezért ennek az egyeztetésében ő maga is részt vett, de ennek ellenére is 
problémás a szabályzat bizonyos része. A résztvevők körével kapcsolatban van a vita és az 
anyaország klubjának lenne a feladata hogy ezt a vitás kérdést tisztába tegye. Részletesen 
elmondja, hogy mi az a vita, ami bizonyos ország klubjainak a vitájából eredően ezt a versenyt 
beárnyékolja.  

Véleménye szerint másfajta elnöki képviseletre van szüksége az egyesületnek. Gábor a 
kutyázást nem teljes mélységében követi, véleménye szerint egy elnöknek jobban benne kell 
lennie ezekben az eseményekben. 

Véleménye szerint a Klub valójában el van szigetelve, sőt inkább súlytalan. A Magyar Vizsla 
Világszövetség megalakításakor elfelejtették meghívni a klubot az alakuló ülésre. Mint az 
elmúlt 10 évben hobbikutyásból FCI munkabíróvá fejlődő karrierista úgy gondolja, hogy el 
tudja érni azt, hogy ez a Klub megkerülhetetlen legyen. 

Véleménye szerint a génmegőrzési programban elért eredményeink azok a véletlen műve. 
Továbbiakban megismétli, hogy az a terve, hogy módosítsa az Európa Kupa szabályzatot és 
módosítsa az Alapszabályt. A bírói továbbképzések jó kezdeményezés, de eddig összesen 1 
darabra került sor, tehát ezt mindenképpen fel kell pörgetni, rendszeressé kell tenni. Mint 
vadásztársasági tag ehhez adott esetben területtel is rendelkezik. Egykori Felügyelő Bizottsági 
tagként úgy látta, hogy az egyesület működése nem kellőképpen transzparens. Bizonyos 
elnökségi tagokkal a megválasztása esetén továbbra is szívesen együttműködne. Elnökként 
semmiképpen sem lenne egyszemélyű döntés, ő úgy gondolja, hogy ebben az egyesületben a 
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korábbi években bizonyos esetekben történtek egyszemélyű döntések. Ő a vezetőség és a 
közgyűlés döntéseinek a végrehajtására vállalkozna, amennyiben megválasztanák elnöknek. 

Úgy gondolja, hogy a populáció gyarapodása az egy nagyon szép eredmény, de mindenképpen 
szem előtt kell tartani, hogy a magyar vizsla az egy munkakutya és úgy véli, hogy ez a szempont 
az utóbbi időben háttérbe szorult. Ezt a kérdést is felül kell vizsgálni szerinte. 

 

Szabados Éva kérdez: 

Abban az időben, amikor felügyelőbizottsági tag voltál és azt állítod, hogy felmerültek azok a 
hibák, amiket itt felsoroltál, akkor erről a tagság abban az időben miért nem tudott?  Mitől 
lesz más ez az új általatok tervezett rendszer, mint a régi? Hogy garantálná, hogy az ilyen 
jellegű problémák, azok jobban meg fognak oldódni, mint a jelenlegi struktúrában? 

 

Dr. Tóth Balázs válasza: 

Felügyelő bizottsági tagként az ember a törvényes működést és a jogszabályoknak való 
megfelelést vizsgálhatja felkérés esetén. Ő a működése alatt csak azért értesült a Klub 
mindennapos dolgairól, mert a vezetőség e-mail listájába ő is benne szerepelt, így minden 
alkalommal megkapta a vezetőség többi tagjával folytatott levelezési anyagot. 

 

Maróti Béla közbevetése: de igen Balázs, te ott voltál minden taggyűlésen és vezetőség 
üléseken is.  

 

Válasz folytatása: attól lenne más, hogy ő a mindennapi munkában aktívabb szerepet vállalna, 
és várná azoknak az embereknek a javaslatait, ötleteit, akik a feladatok végrehajtásában részt 
vesznek. Szerinte az elnök helye a fronton van, és ebben lenne más az elnöki tevékenysége. 

 

Sándliné Kiss Erzsébet kérdése: 

Az elmúlt 10 évben ennek a klubnak volt-e 10 éven keresztül folyamatosan a tagja? 

 

Dr. Tóth Balázs válasza: 

Igen, 10 éven keresztül folyamatosan tagja voltam az egyesületnek, illetve az országos vizsla 
klubnak is tagja vagyok. 

 

Csizmaziáné Varga Katalin kérdése: 

Mivel tudnád alátámasztani azt, hogy te ez iránt a fajtaklub iránt vagy teljesen elkötelezett? 
Amikor volt a Világszövetséges alakulása, akkor az a kérdés, hogy melyik egyesületet 
képviselted ezeken az összejöveteleken? 
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Dr. Tóth Balázs válasza: 

Az országos Vizsla Klub képviseletében jártam el ezeken az egyeztetéseken. 

 

Csizmazia Varga Katalin: tehát nem a mi részünkről és ami képviseletünkben ültél ott ezeken 
a megbeszéléseken? 

 

Dr. Tóth Balázs válasza: 

Nem. Ekkor már nem volt a felügyelő bizottság tagja, csak rendes tagja volt ennek az 
egyesületnek és a másiknak is. 

 

Orbán László kérdése: 

A felügyelőbizottsági tagságról két év után lemondtál. Mi ennek az oka? 

 

Dr. Tóth Balázs válasza: 

Az általa elképzelt irányt úgy érezte, hogy nem tudta képviselni ebben az egyesületben.  

Ő ezt a tisztséget nem titokban kívánta megpályázni, hanem nyíltan és mindenki számára 
világossá téve, hogy mik a szándékai. A fülébe jutott pletykák tartalmaztak olyan 
visszhangokat, ami szerint ő a másik tenyésztő szervezet trójai falova és elnökké választása 
esetén ezt a klubot a másik szervezet befolyása alá fogja hajtani. Határozottan nincsen ilyen 
szándéka. Véleménye szerint mindent lehetne jobban csinálni annál, mint ahogy most 
csináljuk, és ezt szeretné bebizonyítani, hogy a Klub visszanyerje méltó hírét, ami szerinte 
jelenleg nincs meg. Bizonyos rendezvényekre, ha elmegy az ember, akkor azt hallja, hogy az 
emberek elégedetlenek, mindenféle konkrétum nélkül ugyan, de ezt hallja. A tagság ötleteit 
meg kellene hallgatni véleménye szerint. Kiemeli, hogy ennek a klubnak az elnöke fontos 
szerepet tölt be, de egyedül nem dönthet. Úgy látja, hogy ez a kérdés is abba a terminológiába 
tartozik, miszerint az egyesületünk részéről az ellenség keresés állandósult. Véleménye szerint 
a mi klubunk ellenségként, vagy konkurenciaként tekint a másik tenyésztő szervezetre, a hetes 
fajta csoport többi fajtaklubjára. 

 

Orbán László kérdez: 

A bemutatkozódban említetted, hogy a vezetőségi tagjelöltek között vannak olyan emberek, 
akikkel te szívesen együtt dolgoznál a továbbiakban is. Ez azt jelenti, hogy amennyiben más 
jelölteket fog a közgyűlés a vezetőségbe beválasztani, akkor nem vállalod el a megbízatást? 

 

Dr. Tóth Balázs válasza: 

Mindenképpen harmóniának kell lenni a vezetőség és az elnök együttműködésében, tehát 
előállhat olyan szituáció, hogy az elnökség tagjai nem támogatják az adott elnököt. A két 
táborra való szakadás, hogy teljesen más személyek vannak az egyik és a másik részről jelölve 
nem feltétlenül jó, de mindenesetre rengeteg tagot bevonzott a közgyűlésre, aminek örül, 
hiszen az ezt megelőző tisztújító közgyűlésen véleménye szerint 7-en vettek részt. 
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Glavatity Gábor pontosít: 

5 évvel ezelőtt 29-en vettek részt a közgyűlésen. 

 

Maróti Béla felszólal: 

Véleménye szerint az Dr Tóth Balázs próbálkozása kicsit korai. Ezen kívül fontosnak tartja 
kiemelni, hogy az egyesület működése során Gábor soha egyetlen egyszer sem döntött 
semmiben sem egyedül. 

 

Szót kér Füzesi Tamás: 

Az előző 5 év eredményeinek felsorolása nagyon hangzatos volt, szépen hangzik, azonban 
szerinte nagyon sok a probléma: a vezetőség tagjai közül sokan lemondtak és néhány ember 
viszi a hátán az egész szervezetet. A tenyésztési feladatait, amit a minisztérium rá ró, azt 
valóban maradéktalanul elvégzi, de egy klub élete az ennél sokkal több mindent kellene hogy 
magában foglaljon. Rengeteg kívánnivalót hagy maga után a jelenlegi működés. Hiányolja a 
Klub napokat, a Klub híradót, véleménye szerint a honlap csak hellyel-közzel működik. 
Hiányolja a tréning napokat, a vélemény egyeztetést, az adatbázisokat. Nincs egy irányvonala 
tenyésztésnek, nem kapják meg a tagok a megfelelő segítséget. Hiányolja a tenyésztési 
adatokat, a diszplázia eredményeket... Klubélet nincs. 

 

Glavatity Gábor válasza: 

Annak idején amikor elvállalta ennek a klubnak a vezetését akkor azt mondta, hogy olyan 
klubot szeretne, ami megszabadult a régmúlt konfliktusaitól, konkurencia harcaitól, mivel ő 
maga olyan elnök, aki ezekben az érdek ütközésekben nem vesz részt. Viszont mindenképpen 
szeretne maga mellé olyan erős vezetőséget, akik a szakmai kérdésekben maradéktalanul 
képviselni tudja a tenyésztők érdekeit. Ismételten kiemeli és kéri a jegyzőkönyvben történő 
rögzítését annak, hogy soha nem hozott egyszemélyű döntéseket, se bírót sem egyéb dolgot 
egymagában nem döntött el! Amióta betölti ezt a tisztséget, azóta a vezetőségi ülésekre a 
felügyelőbizottsági tagok állandó meghívóval rendelkeztek. Tehát semmi olyan nem is 
történhetett, amiről a felügyelő bizottság első kézből ne értesülhetett volna. 2020-ban és 
2021-ben sajnos a világjárvány következtében a civil együttműködés személyes formája az 
nagyon korlátozott volt. 26 éve vizslázik, de csak hobbi szinten, és soha nem tolta előtérbe a 
kutyáját kihasználva az elnöki pozícióját.  

Még egy mondat erejéig megszólítja Tóth Balázst, hogy szándékában áll-e átgondolni az 
Országos Vizsla Klub-ban levő tagságát abban az esetben, ha itt elnökké választják. 

 

Tóth Balázs válasza: 

Úgy gondolja, hogy a kettő nem összeférhetetlen. 
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Péter Attila felszólal: 

Nem érti az elnökjelölti beszédnek azt a részét, amiben az elnökjelölt sérelmezi, hogy a 
klubnak ne lenne jó kapcsolata a többi fajtaklubbal. Mivel a kapcsolattartásért legtöbb 
esetben ő személyesen a felelős, ezért kijelentheti, hogy ennek a klubnak a többi fajtaklubbal 
kifejezetten jó a kapcsolata. Nagyon jó kapcsolatot ápolunk a drótszőrű magyar vizsla 
szakosztállyal, kifejezetten jó a kapcsolatunk a Pointer klubbal és szintén nagyon jó, napi 
kapcsolatban vagyunk a német vizsla klubbal is, baráti a kapcsolat mind a kettővel. Nem érti, 
hogy ezen még mit lehetne javítani, mert kimondottan baráti a kapcsolatunk ezekkel a 
klubokkal. 

Hangsúlyozza hogy nagyon fontos lenne, hogy a vezetőségi tagok közül csak olyan vállalja ezt 
a pozíciót, aki teljesíti is a vállalását. 

 
6. Szavazás a Vezető Tisztségviselők megválasztásáról 

 

Glavatity Gábor ügyrendi javaslata a közgyűlés felé: 

Javasolja, hogy a vezető tisztségviselők bemutatkozása előtt szavazzunk az elnökjelöltek 
személyéről. Ezután tartsunk egy nagyon rövid szünetet és a további tisztségviselők 
választását a szünet után folytassuk. 

Füzesiné Szegvári Zsuzsa kérdése: 

Nyílt szavazás esetén hogyan tudja azt figyelemmel kísérni, hogy az adott szavazati joggal 
rendelkező tag pontosan annyi névnél szavazott igennel, amennyi bejutó van az elnökségi 
tagsági helyekre? 

Javaslat: az Alapszabály nem tiltja, hogy egy személy akár 6-nál több elnökségi tagra is 
szavazzon, ezért a szavazást egyszerű kézfeltartással bonyolítsuk le, a jelöltekre érkezett 
szavazatok száma szerint az első 6 legtöbb szavazatot kapott jelölt bekerül a vezetőségbe. 

 

 Elnök választás 
 
Glavatity Gábor felkéri a közgyűlésen megjelenteket, hogy kézfeltartással jelezzék azok, akik 
egyetértenek azzal, hogy a következő 5 évben a Magyar Vizsla Klub Egyesület elnöke Glavatity 
Gábor legyen. 

Igen szavazatok száma:  104 
Nem szavazatok száma:    42 
Tartózkodott:      10 

Glavatity Gábor felkéri a közgyűlésen megjelenteket, hogy kézfeltartással jelezzék azok, akik 
egyetértenek azzal, hogy a következő 5 évben a Magyar Vizsla Klub Egyesület elnöke Dr. Tóth 
Balázs legyen. 

Igen szavazatok száma:   44 
Nem szavazatok száma:  100 
Tartózkodott:      12 

 
7/2023. 02. 04. KGY Határozat: A Közgyűlés a Magyar Vizsla Klub Egyesület elnöki tisztségére 
a következő 5 évre Glavatity Gábort megválasztotta. 
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1251-kor szünet, 1306-kor folytatjuk. 

Szünetben néhányan távoznak a közgyűlésről, ezért a szavazóképes tagok újra számlálása 
szükséges. Szünet után maradt 123 fő. 

 Vezetőségi tagok (6 fő) megválasztása 

A Közgyűlés egyhangúlag elfogadta, hogy egyenkénti bemutatkozásra nem kerül sor a 
folyamat gyorsítása miatt. 

A táblára való felírás sorrendjével a Közgyűlés egyhangúlag egyetért. 

A Közgyűlés egyhangúlag megszavazza, hogy a NEM szavazatok számának megállapítása a 
teljes létszámból (123) az Igen szavazatok számának levonásával történjen. 

Péter Attila elnökségi tag jelöltre érkezett szavazatok:   105 Igen    17 Nem 

Mármarosi Anna elnökségi tag jelöltre érkezett szavazatok:  100 Igen    24 Nem 

Csizmaziáné Varga Katalin elnökségi tag jelöltre érkezett szavazatok: 105 Igen    19 Nem 

Szögi Lajos elnökségi tag jelöltre érkezett szavazatok:     99 Igen     23 Nem 

Marco Baldoni elnökségi tag jelöltre érkezett szavazatok:     90 Igen     32 Nem 

Füzesi Péter elnökségi tag jelöltre érkezett szavazatok:   108 Igen     14 Nem 

Gergelyné Zeitler Ágnes elnökségi tag jelöltre érkezett szavazatok:   55 Igen     67 Nem 

Füzes Solymosi Enikő elnökségi tag jelöltre érkezett szavazatok:    55 Igen     67 Nem 

Schipeck Sándor elnökségi tag jelöltre érkezett szavazatok:    60 Igen     62 Nem 

Király Gergő elnökségi tag jelöltre érkezett szavazatok:     66 Igen     56 Nem 

Czekes Lóránd elnökségi tag jelöltre érkezett szavazatok:     41 Igen     81 Nem 

8/2023. 02. 04. KGY Határozat: A 6 tagú vezetőség megválasztott tagjai (szavazati 
sorrendben): Füzesi Péter, Péter Attila, Csizmaziáné Varga Katalin, Mármarosi Anna, Szögi 
Lajos, Marco Baldoni. Az összes szavazat több mint a szavazásra jogosultak 50%-a + 1 fő. 

 Felügyelő Bizottság elnökének megválasztása. 

Egyetlen jelölt Maróti Béla. 

Maróti Béla Felügyelő Bizottság elnök jelöltre érkezett szavazatok: 117 Igen      5 Nem 

9/2023. 02. 04. KGY Határozat: Maróti Bélát a Közgyűlés a Felügyelő Bizottság elnökévé 
megválasztotta. 

 2 db Felügyelő Bizottsági tag megválasztása. 

Osadczuk Csaba Felügyelő Bizottsági tag jelöltre érkezett szavazatok:    90 Igen    32 Nem 

Gaál Gyöngyi Felügyelő Bizottsági tag jelöltre érkezett szavazatok:    91 Igen    31 Nem 

Pákozdi Sándor Felügyelő Bizottsági tag jelöltre érkezett szavazatok:    68 Igen    54 Nem 

Tánczos László Felügyelő Bizottsági tag jelöltre érkezett szavazatok:    20 Igen  102 Nem 

Orbán László Felügyelő Bizottsági tag jelöltre érkezett szavazatok:    34 Igen    88 Nem 

10/2023. 02. 04. KGY Határozat: Gaál Gyöngyit és Osadczuk Csabát a Közgyűlés a Felügyelő 
Bizottság tagjává megválasztotta. 
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7. Szavazatszedő és Számláló Bizottság jelentése a szavazás eredményéről, 
szavazás eredményének megállapítása  

 
A Magyar Vizsla Klub Egyesület 2023. évi tisztújító közgyűlése az alábbi eredménnyel zárult: 
  Glavatity Gábor   - Elnök 
  Csizmaziáné Varga Katalin  - Elnökségi tag 
  Füzesi Péter    - Elnökségi tag 
  Marco Baldoni   - Elnökségi tag 
  Mármarosi Anna   - Elnökségi tag 
  Péter Attila    - Elnökségi tag  
  Szögi Lajos    - Elnökségi tag  
  Maróti Béla    - Felügyelő Bizottság elnöke 
  Gaál Gyöngyi    - Felügyelő Bizottsági tag 
  Osadczuk Csaba  - Felügyelő Bizottsági tag 
   

8. Szavazás és határozathozatal az Klubtagsági díj emeléséről 2024. január 1-től 
kezdődően 11.000,- Ft/év és MEOESZ tagkártya nélküli klubtagság 7.000,- Ft/év 
összegekre  

- Glavatity Gábor javaslatot tesz arra, hogy 2024 január 01-től az éves tagdíj 7.000 Ft-ra 
emelkedjen (Szövetségi díjjal együtt 11.000 Ft). 
11/2023. 02. 04. KGY Határozat: A Közgyűlés a javaslatot egyhangú igennel elfogadja. Az éves 
tagdíj 2024 január 1-től 7.000 Ft (szövetségi kártyával 11.000 Ft) 

 
 
Glavatity Gábor a Közgyűlést 1331-kor berekeszti. 
 
 
Dunavarsány, 2023. február 04. 
 
 
    .        

Glavatity Gábor      Mármarosi Anna 
           elnök                 jegyzőkönyvvezető 

 
    .        
     Gergelyné Zeitler Ágnes         Sándliné Kiss Erzsébet 

jegyzőkönyv-hitelesítő         jegyzőkönyv-hitelesítő 


